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 zسوژه

 zمصاحبه

 محمدرضا ساکت

حمایت شده از سوی باشگاه

انتشــار برخی از شــایعات پیرامون احتمال جدایی محمدرضا ساکت از صندلی 
مدیرعاملی باشــگاه ســپاهان طی روزهای اخیر باعث شــد حســاب کاربری این 
باشگاه در توئیتر نسبت به این موضوع واکنش نشان دهد. در متن این توئیت 
آمــده: »رویکــرد قطعــی ســپاهان ثبــات مدیریت اســت. برخی افراد ســودجو و 
دلال که دستشــان از ســپاهان کوتاه مانده و از جایگاه های خود دور شــده اند، 

در حال شایعه ســازی برای به هم زدن ثبات باشــگاه و تیم فوتبال هســتند.«

 هانسل زاپاتا

از اراک تا کویت

هانســل زاپاتــا پــس از یــک ســال حضــور در آلومینیــوم اراک به خاطــر شــرایط 
خانوادگــی و ادامــه تحصیــل فرزندانــش تصمیــم گرفت ایــران را ترک کنــد و این 
موضــوع را بــه مســئولان ایرالکــو نیزعنــوان کــرده، اما او بــرای جدایــی از این تیم 
نیازمنــد پرداخــت مبلــغ رضایتنامــه اســت که باشــگاه مقصدش مشــکلی برای 
انجــام ایــن کار نــدارد.  ظاهــراً زاپاتــا با پیشــنهاد جدی یک باشــگاه کویتی مواجه 

شــده کــه از نظــر مالی شــرایط خوبــی دارد.

 عارف رستمی

به تراکتور رفت

پس از مذاکره و توافق با هوشنگ نصیرزاده، مدیرعامل باشگاه تراکتور، عارف 
رسـتمی بـه جمـع شـاگردان خمـس اضافـه شـد. ایـن بازیکـن ۲۷ سـاله توانایی 
بازی در پست های مهاجم و وینگر را دارد و فصل گذشته در مس کرمان آمار ۹ 
گل و چهار پاس گل برجای گذاشته. تراکتور در این فصل همچنین خلیل زاده، 
سعید آقایی، مهدی شیری، حسین پورحمیدی، ادیب زارعی، محمد حسینی، 

سیامک نعمتی، آلواره خیمنس و علی شجاعی را به خدمت گرفته است.

در آینه لیگ
فوتبال ایران

 علوی: در فرصتی 
مناسب حرف هایم را 

می زنم

ی  هـا و رد ا ن  زسـتا خو د  لا فـو
ماده سـازی خـود بـرای فصـل  آ
بیست وسوم لیگ برتر را پشت سر 
می گـذارد و در ایـن مـدت بازیکنـان 
مدنظـر منصوریـان برای تقویت هر 
چـه بهتـر تیـم جـذب شـده اند. در 
چنیـن شـرایطی کمتـر کسـی فکـر 
می کـرد پیرامـون فـولاد تغییـری 
صـورت بگیـرد، امـا محمـد علـوی 
مدیـر تیـم فـولاد بـا انتشـار متنـی در 
صفحـه مجـازی رسـماً از هـواداران 
و اعضـای ایـن تیـم خداحافظـی 
کـرد. علـوی در مـدت همـکاری 
خـود بـا فـولاد سـعی می کـرد خیلـی 
وارد حواشـی نشـود و بـا رفتـاری 
دور از حاشـیه بـه کار خـود ادامـه 
بدهـد. مدیـر سـابق فولادی هـا کـه 
سـابقه بـازی در تیـم ملـی و تیم های 
خوزسـتانی از جملـه فـولاد را دارد 
دلیـل مشـخصی بـرای خـروج از 
ایـن تیـم ذکـر نکـرده، امـا خبـر پایان 
مأموریـت چهـار سـاله خـود را بـا 
جملاتی کنایه دار اعلام کرده است. 
در بخشی از پیام علوی آمده است: 
»لحظـه خداحافظـی تلـخ اسـت، 
امـا اکنـون وقـت آن رسـیده. آرزوی 
آن روزی را دارم کـه  نـژاد و زبـان 
تعیین کننـده مسـیر اشـخاص در 
ایـن تیـم مردمـی و محبـوب نباشـد. 
البتـه صحبـت بسـیاری هنـوز باقـی 
مانـده کـه بهتـر اسـت در فرصتـی 

مناسـب بـه زبـان بیـاورم.«

قربانی: تیم بد در لیگ 
برتر نداریم

محمـد قربانـی هافبـک ملی پـوش 
تیم فوتبال سـپاهان درباره شـرایط 
تیمـش می گویـد: »سـپاهان تیـم 
خوبـی روانـه مسـابقات لیـگ برتـر 
می کنـد و بـا توجـه بـه اینکـه هـدف 
تیـم مـا موفقیـت اسـت، تـلاش 
می کنیـم کـه بهتریـن نتیجـه را در 
مسـابقات کسـب کنیـم. تیـم مـا 
چنـد روز در کشـور ترکیـه مشـغول 
تمریـن بـود و روزانـه در دو نوبـت 
صبـح و بعـد از ظهـر بـه تمریـن 
می پرداخـت، بازیکنـان به صـورت 
منظـم بـر اسـاس برنامه ریـزی کادر 
فنـی فعالیت هـای تمرینـی خـود 
را پیـش می برنـد و بـرای شـروع 
یـک فصـل خـوب آمـاده می شـوند. 
همـه ما شـناخت کافـی از بازیکنان 
جدیـد سـپاهان داریـم و همـه از 
بازیکنـان بـزرگ و رزومـه دار تیـم 
هسـتند و امیـدوارم ایـن بازیکنـان 
امسـال بـه تیـم مـا کمـک کننـد و 
بتوانیـم تیـم خوبی روانه مسـابقات 
لیـگ برتـر کنیـم.« او بـا اشـاره بـه 
قرعه کشـی مسـابقات لیـگ برتـر 
ایـن طـور می گویـد: »بـه هـر حـال 
امسـال همـه تیم هـا خوب هسـتند 
و نمی شـود گفـت کـه تیـم بـدی 
راهـی مسـابقات می شـود، بنابراین 
کار سـختی پیـش رو داریـم امـا تیـم 
گـر  به دنبـال موفقیـت اسـت. ا
هـدف مـا موفقیـت اسـت، نبایـد 
بـه تیم هـای دیگـر نـگاه کنیـم و 
بـدون شـک مـا نیـز بـا قـدرت وارد 
مسـابقات می شـویم و مطمئـن 
باشـید به دنبـال بهتریـن نتیجـه 

 » . هسـتیم
قربانـی بـا اشـاره بـه حمایت هـای 
هـواداران سـپاهان می گویـد: »از 
هـواداران سـپاهان می خواهیـم که 
مثل پارسال از تیم ما حمایت کنند 
زیـرا ایـن حمایت هـای آنهـا بسـیار 
ارزشـمند بـود. پارسـال هـواداران 
سپاهان حمایت های قابل توجهی 
از ایـن تیـم داشـتند، امسـال هـم 
توقع داریم که هواداران سپاهان از 
مـا حمایـت کننـد و بـدون شـک این 
تیـم امسـال بـا حمایـت هـواداران 
می تواند اتفاقات خوبی رقم بزند.«

تیــم  ســرمربی  محمودی نیــا  محمــود 
فوتبــال مــس کرمــان بــا اشــاره بــه پایــان 
خطیبــی  رســول  همــکاری  زودهنــگام 
بــا ایــن تیــم می گویــد: »پــس از کــش و 
ــا او قــرارداد بســتیم و  قوس هــای فــراوان ب
کارهــای انتخــاب بازیکن را پیش می بردیم 
کــه مســأله فســخ قــرارداد پیــش آمــد. پــس 
از اینکــه مدیرعامــل باشــگاه بــه گزینــه 
نرســید،  تیــم  ســرمربیگری  موردنظــر 
ــم. از مــن  مســئولیت تیــم مــس را پذیرفت
خواســتند کــه بــه تیــم کمــک کنــم و 10 روز 
اســت کــه تمرینــات را آغــاز کرده ایــم. مــس 

تقریبــاً کامــل اســت و بــا جــذب یکــی دو 
بازیکــن تکمیــل می شــویم. خطیبــی پیش 
از اینکــه بــه تیــم مــا بیایــد، از باشــگاه مــس 
ســونگون اســتعفا کــرده بــود و مشــکلی 
نداشــت. بودجــه باشــگاه و رعایــت ســقف 
بودجــه بــرای نهادهــای بالادســتی مــا مهــم 
بــود. کمیتــه ورزش صنایــع ملــی مــس از مــا 
خواســتند کــه ایــن ســقف بودجــه رعایــت 
رســول خطیبــی  قــرارداد  از  درصــدی  و 
کســر شــود کــه او موافقــت نکــرد. بــه 
منطقــی  شــرکت  پیشــنهاد  ایــن  نظــرم 
بــود.« او دربــاره نفــرات فصــل گذشــته اش 

برنامه ریــزی  »اگــر  می گویــد:  طــور  ایــن 
ــی در  درســتی انجــام شــود، ذهنیــت مثبت
تیم هــای تــازه  ســقوط  کــرده وجــود دارد 
و ایــن تیم هــا می تواننــد گزینــه صعــود 
باشــند. مــا 20 درصــد از تیــم فصــل گذشــته 
را دراختیــار داریــم، امــا همان هــا نفــرات 
بــه  برتــر  لیــگ  جوانــی هســتند کــه در 
میــدان رفته انــد و در صعــود بــه لیــگ برتــر 
کنارمــان بودنــد. تیــم جدیــدی ســاختیم و 
امیــدوارم بازیکنــان روزبــه روز هماهنگ تــر 
شــوند تــا بــا شــرایط بهتــری وارد لیــگ یــک 
شــویم.  تیم هایــی چــون خیبــر، ســایپا، 

برنامه ریــزی  و چادرملــو  پــارس جنوبــی 
خوبــی داشــتند و ســال ســختی پیــش روی 
ماســت. باشــگاه های زیــادی از لیــگ یــک 
هســتند کــه هزینــه می کننــد و بازیکنــان 
بــه خدمــت می گیرنــد. مــا هــم  خوبــی 
بایــد بیشــتر تــلاش کنیــم تــا در ایــن رقابــت 
موفــق باشــیم. مــس دنبــال ریخــت و پــاش 
نیســت، امــا بازیکــن باکیفیتــی کــه در تیــم 
مــا بــازی کنــد و تیــم را بــه لیــگ برتــر بیــاورد، 
رقــم بالایــی دارد.« امــا دلیــل ســقوط مــس 
از زبــان او:»خوشــبختانه مدیــران باشــگاه، 
مربیــان و بازیکنــان بــا هــم متحــد شــده اند 

یــک  شــخصیت  مــس  می خواهنــد  و 
تیــم بــالای جدولــی داشــته باشــد. ســال 
گذشــته اختلافــات خانوادگــی پیــش آمــد 
و نیم فصــل از مــس کرمــان جــدا شــدم. 
مختلــف  ســمت های  در  ســال ها  مــن 
ورزش اســتان کرمــان بــوده ام و از طرفیــن 
خواســتم کــه اختلافــات را کنــار بگذارنــد.
هنگامــی کــه دیــدم نمی توانــم موضــوع 
ــم.  ــی گرفت ــه جدای ــم ب ــم، تصمی را حــل کن
وقتــی از تیــم جــدا شــدم، فاصلــه زیــادی 
بــا منطقــه ســقوط داشــتیم کــه متأســفانه 

مــس بــه لیــگ یــک ســقوط کــرد.«

 سرمربی مس کرمان:

 خطیبی با کاهش رقم قراردادش موافقت نکرد

در آبادان میزبانی می کنیم

سراج: ویسی معجزه کرد

صنعت نفـت آبـادان چنـد سـالی اسـت کـه 
شـرایط خوبـی نـدارد. آنهـا فصـل گذشـته 
روزهـای سـختی را پشـت سـر گذاشـتند 
و در یـک قدمـی سـقوط قـرار گرفتنـد امـا 
حضـور عبداللـه ویسـی در ایـن تیـم باعـث 
شـد همـه چیـز تغییـر کنـد. ویسـی کمـک 
کـرد تیـم یکـدل و بـا روحیـه، مسـابقات را 
ادامـه دهـد و در لیـگ برتـر مانـدگار شـود. 
حـالا صنعت نفـت بـا سـرمربیگری ویسـی 
و البتـه بازگشـت بهنـام سـراج قـرار اسـت 
بهتـر از گذشـته کار کنـد. سـراج کـه فصـل 
قبـل در مقطعـی کنـار تیـم بـود و بعـد از آن 
کنـار گذاشـته شـد، دربـاره اتفاقـات فصـل 
بحـث  صنعت نفـت،  اردوهـای  گذشـته، 
میزبانـی تیـم و... صحبت های جالبی دارد.

شرایط صنعت نفت آبادان چطور 
است؟

مـا تقریبـاً 10، 12 روز پیـش در شـهرکرد 
اردویـی ۹ روزه داشـتیم کـه تمرینـات خوبی 

انجـام دادیـم. البته بیشـتر بدنی کار کردیم 
و مـا بیـن برنامـه هـم 2 بـازی دوسـتانه بـا 
تیم هـای منطقـه داشـتیم کـه بایـد انجـام 
می دادیم. شـنبه بعد ازظهر تمرینات تمام 
شد. یکشنبه و دوشنبه استراحت داشتیم 
و از دیروز )سه شنبه( شروع کردیم و امروز 
)چهارشـنبه( بـه تهـران می آییـم تـا ۳ بـازی 
دوسـتانه هـم آنجـا انجـام بدهیـم. البتـه ۳1 

تیـر هـم بایـد ایفمـارک باشـیم.
بازی های دوستانه تان مشخص 

شده؟
هـم  سـایپا  شـد.  قطعـی  پرسـپولیس 
همین طـور و احتمـالاً بـازی سـوم هـم با تیم 

اسـت. اردکان  چادرملـو 
چه شد که برگشتید؟

به هر حال اتفاقاتی سـال گذشـته افتاد که 
درسـت نیسـت الان در مـوردش صحبـت 
کنم. من حرفه ای هستم و به نظر مدیریت 
احتـرام می گـذارم امـا اتفاقـی کـه بـرای مـن 
افتـاد، معمـولاً بـرای سـرمربیان می افتـد، 
نـه مربیـان و مـن را بـه حـق یـا ناحـق کنـار 
گذاشـتند. مـن مثـل بعضی هـا نیسـتم کـه 

وقتی رفتم دشمن تیم شوم. کنار ایستادم 
و بـه عنـوان هـوادار از صنعت نفـت حمایت 
کـردم. وقتـی ویسـی آمـد بـه مـن محبـت 
داشت و با توجه به شناختی که از یکدیگر 
داشتیم، من را به کادرفنی اضافه کرد. من 
هم هر چه در توان دارم با خلوص نیت در 
اختیار تیم می گذارم تا امسال نتیجه قابل 
قبولـی بگیریـم. چـون هـواداران فصـل قبل 

خیلـی اذیـت شـدند.
صنعت نفت آبادان سال هاست 

که مشکلات زیادی دارد که شاید 
مسأله اصلی مشکلات مالی باشد. 

این مشکل حل شده یا اینکه 
امسال هم ادامه خواهد داشت؟

بلـه، مشـکلات مالـی چندیـن سـال اسـت 
کـه گریبـان تیـم را گرفتـه. البتـه ایـن فصـل 
قـول دادنـد حـل شـود. فعـلاً اتفـاق خاصـی 
نیفتاده اما مدیریت باشـگاه و آقای ویسـی 
دنبال این هستند که تیم از این شرایط در 
بیاید. مسئولان وزارت، منطقه آزاد و بیمه 
قـول کمـک دادنـد. مسـئولان شـهری کـه 
نسـبت به گذشـته بهتر جلو آمدند و تلاش 

می کنند تیمی قوی راهی مسـابقات شـود.
شرایط نقل و انتقالات چطور بود؟

مـا فصـل نقـل و انتقـالات کارهایـی کـه بایـد 
انجام می شد را انجام دادیم. آنقدر شرایط 
نقـل و انتقـالات سـخت شـده کـه جـرأت 
بازیکنـی  بیاوریـم.  بازیکـن  نداریـم اسـم 
کـه مـا پیشـنهاد ۶ میلیـاردی می دادیـم، در 
تیـم دیگـر بـا ۵ میلیـارد قـرارداد امضـا کـرد. 
نمی دانـم بـا اسـم صنعت نفـت، بازارگرمـی 
می کننـد یـا اینکـه مثـلاً مقایسـه می کننـد 
اصفهـان آب و هـوای بهتـری دارد می رونـد. 
این مسأله در رابطه با تهران، مازندران و... 
هـم وجـود دارد و بازیکنانـی کـه مـد نظـر مـا 
هسـتند، تیم هـای دیگـر روی آنهـا دسـت 
می گذارنـد. بـه هـر حـال مـا چنـد بازیکـن از 
جمله حسین شنانی، بهمئی، داغر، پناهی 
و... را گرفتیـم کـه بازیکنـان آینـده داری 
یوسـفی،  فردیـن  می تواننـد  و  هسـتند 
ممـی زاده  و  شـریعت  احمـد  غبیشـاوی، 
شـوند. شـرایط قرارداد آنها جوری اسـت که 
اگـر تیم هـای دیگـر بخواهنـد آنهـا را جـذب 
کننـد، درصـدی هـم بـه باشـگاه می رسـد 

کـه ایـن بـه سـود باشـگاه خواهـد بـود. چنـد 
بازیکـن عراقـی هـم گرفتیـم کـه منتظریـم 
مسـابقات ایـن کشـور تمـام شـود و بیاینـد.

بازیکنان خارجی فصل گذشته که اصلاً در 
حـد لیگ یک هم نبودند.

همـه رفتنـد. یعنـی آقـای ویسـی همـه آنهـا 
را در اختیـار باشـگاه گذاشـت. اگـر قـرارداد 
داشـتند یـا نداشـتند، بـه آنهـا نیـاز نداریـم 
و هفتـه بعـد بازیکنـان عراقـی می آینـد امـا 
در حـال حاضـر هیـچ بازیکـن خارجـی در 

تمرینـات تیم مـان حضـور نـدارد.
دیروز سهیل مهدی اعلام کرد 

ورزشگاه آبادان و قزوین شرایط 
میزبانی ندارند. این مسأله 

نگران تان نمی کند؟
ورزشـگاه بعـد از تعطیلـی مسـابقات، در 
دست تعمیر قرار گرفت و گروه غیرصنعتی 
پالایشـگاه شـبانه روز دارنـد کار می کننـد. 
حتـی در اوج گرمـا هـم بـه ورزشـگاه برویـد 
می بینیـد کارگـران دارنـد کار می کننـد تـا 
ورزشـگاه خیلـی زود آمـاده شـود و از هفتـه 

اول میزبـان باشـیم.

سمیرا شیرمردی
روزنامه نگار
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قرعه کشی لیگ هم 
انجام شد. فکر می کنی 
قرعه صنعت نفت چطور 

بود؟
صحبت کردن در مورد 

قرعه کشی خنده دار 
است چون هیچ تیم 

آسانی در لیگ حضور 
ندارد. در واقع سطح 

تیم ها یکی است. فقط 
چند تیم هستند که در 

فوتبال ایران که در نقل 
و انتقالات، مالی و همه 

مسائل پیشی گرفتند 
اما بقیه تیم ها در یک 
سطح هستند. واقعاً 

الان شرایط به صورتی 
شده که بازی های 

اول و آخر فرقی با هم 
ندارد. ما هم در هفته 

اول میزبان استقلال 
هستیم و تمام 

تلاش مان را می کنیم 
با قدرت وارد مسابقات 

شویم تا نسبت به 
فصل گذشته هم 

نتایج بهتری بگیریم.
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